



DISCOVER THE POWER OF ALGAE

ONT BIO-ENHANCER LIQUID SOIL AMENDMENT/ AMENDEMENT DE SOL LIQUIDE

ONT Bio-Enhancer is a proprietary liquid soil amendment derived from the cultivation of microalgae. When applied, it improves soil quality by helping beneficial soil microorganisms (bacteria and fungi) proliferate. This increases nutrient bioavailability which promotes plant growth and increases yields.

Suitable for all plants including vegetables, flowers, grasses, fruit trees, and field crops. ONT Bio-Enhancer should be applied in conjunction with standard fertilizer programs.

ONT Bio-Enhancer est un amendement de sol liquide propriétaire dérivé de la culture de microalgues. Lorsqu'il est appliqué, il améliore la qualité du sol en aidant à la prolifération des microorganismes bénéfiques du sol (bactéries et champignons). Cela augmente la biodisponibilité des nutriments, ce qui favorise la croissance des plantes et augmente les rendements.

Convient à toutes les plantes, y compris les légumes, les fleurs, les graminées, les arbres fruitiers et les cultures de plein champ. ONT Bio-Enhancer doit être appliqué en conjonction avec les programmes d'engrais standards.



GUARANTEED ANALYSIS:
99.9% Cell-Free Aqueous Extract (Chlorella vulgaris)

DIRECTIONS FOR USE:
Dilute 1:250 or 10 Litres in 2500 litres of irrigation water per hectare (4 litres in 1000 litres of irrigation water per acre) and apply once a week. Can be applied via drip irrigation, spray application or other methods to the soil.

For optimal results, apply to soil 2 weeks before planting at a dilution of 1:100. After planting, follow with the 1:250 dilution application at once-a-week intervals throughout the season.

STORAGE:
Store in a cool, dry place and avoid direct sunlight.

HANDLING:
ONT Bio-Enhancer is an aquatic plant extract. If in contact with skin or eyes occurs, flush with water. If ingested, drink plenty of fluids to dilute. If irritation or discomfort occurs, seek medical advice.

CAUTION:
Product contains soy. Adverse reactions may occur in sensitive persons. If skin contact occurs, wash with soap and water. Wear dust mask and protective gloves. If allergic reaction occurs, seek medical attention.

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

MADE IN CANADA 
FABRIQUÉ AU CANADA

NET WEIGHT/ POIDS NET:
NET VOL/ VOLUME NET:
DENSITY/ DENSITÉ: 1.0 KG/L (8.36 LBS/GAL)
@ 20°C (68°F)

Manufactured by / Fabriqué par
ONT Holdings
21770 Maxwell Crescent Langley,
British Columbia, Canada V2Y 2P9
www.ontbio.co | info@ontholdings.com

ANALYSE GARANTIE:
99,9% Extrait aqueux sans cellules (Chlorella vulgaris)

MODE D'EMPLOI:
Diluer 1:250 ou 10 litres dans 2500 litres d'eau d'irrigation par hectare (4 litres dans 1000 litres d'eau d'irrigation par acre) et appliquer une fois par semaine. Peut être appliqué via l'irrigation goutte à goutte, la pulvérisation ou d'autres méthodes sur le sol. Pour des résultats optimaux, appliquer au sol 2 semaines avant la plantation à une dilution de 1:100. Après la plantation, suivre avec l'application de dilution 1:250 à intervalles hebdomadaires tout au long de la saison.

STOCKAGE:
Conserver dans un endroit frais et sec et éviter l'exposition directe au soleil.

MANUTENTION:
ONT Bio-Enhancer est un extrait de plante aquatique. En cas de contact avec la peau ou les yeux, rincer à l'eau. En cas d'ingestion, boire beaucoup de liquides pour diluer. En cas d'irritation ou d'inconfort, consulter un médecin.

AVERTISSEMENT:
Ce produit peut contenir du soja. Des effets indésirables peuvent survenir chez les personnes sensibles. En cas de contact avec la peau, lavez avec du savon et de l'eau. Portez un masque antipoussières et des gants de protection. En cas de réaction allergique, consultez un médecin.

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS



REGISTRATION NUMBER/
NUMERO D'ENREGISTREMENT:
20243665 Fertilizers Act/ Loi sur les engrais
LOT NUM/ NUM DE LOT:
EXPIRY DATE/ DATE D'EXPIRATION: